
Protokół Nr 11/2015 

jedenastej  sesji Rady Gminy odbytej w dniu 9 listopada 2015r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Piaskach, ul. Strzelecka 4. 

  

Ad. 1 Otwarcie, powitanie, stwierdzenie kworum. 

  

Przewodnicząca Rady Gminy, Pani Irena  Różalska powitała radnych, Wójta Gminy Piaski, Pana 

Wiesława Glapkę, Sekretarza Gminy, Pana Andrzeja Koniecznego, Skarbnika Gminy, Panią Elżbietę 

Karolczak , sołtysów, zaproszonych gości oraz media. 

  

Stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum przy którym może 

obradować i podejmować uchwały Rada Gminy Piaski. (rada liczy 15 radnych) 

  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

  

Ad. 2 Informacja na temat porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o podjęcie dodatkowej uchwały w sprawie:  

- wyrażenia opinii o potrzebie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

 

Następnie odczytała  porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski /informacja o złożonych oświadczeniach 

majątkowych/ 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski./informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych/ 

6. Sprawozdania przewodniczących komisji.  

7. PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2015r.; 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2015-2018; 

- uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Piaski z Organizacjami Pozarządowymi na 

2016r.; 

- Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016; 

- Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Piaski w roku 2016; 

- ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i 

przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Piaski, ze specjalnego funduszu nagród; 

- określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek godzin dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu 

oraz w sprawie sposobu określania obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół i 

przedszkola niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela; 

- uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Piaski na lata 

2016 – 2021; 

- zmiany uchwały Nr XXVIII/170/2013 Rady Gminy Piaski z dnia 26 lutego 2013r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Piaski; 

- zmiany uchwały Nr XXX/184/2013 Rady Gminy Piaski z dnia 26 kwietnia 2013r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości                 i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę                          za gospodarowanie odpadami komunalnymi;   

-określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok; 

-określenia dziennej stawki opłaty targowej na 2016 rok 

-  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok; 

- zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków; 



- dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2016; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego; 

- wyrażenia opinii o potrzebie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu; 

    

   8. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

   9. Zakończenie obrad. 

Za porządkiem obrad głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych. 

 

Ad.4  Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski z działalności międzysesyjnej  oraz informacja o 

złożonych oświadczeniach majątkowych stanowią załączniki do protokołu. 

  

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej oraz informacja o złożonych oświadczeniach 

majątkowych stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie Przewodniczących komisji. 

 

W imieniu trzech stałych komisji sprawozdanie złożył Radny Wiesław Woźniak. Poinformował,             

że dnia  4 listopada w Urzędzie Gminy odbyło się wspólne posiedzenie komisji, na którym obecni 

byli: Przewodnicząca Rady Gminy, Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, gościliśmy 

również redaktora Życia Gostynia. Spotkanie było bardzo skrupulatne, ponieważ omawialiśmy                 

17 projektów uchwał, które będą podejmowane na dzisiejszej sesji.  W pierwszej kolejności Prezes 

ZUK w Piaskach, Pan Paweł Wujek przedstawił propozycje wysokości opłat za wodę i ścieki,               

jak również omówił kilka problemów z dostarczaniem wody i odbioru ścieków. Radni zaakceptowali 

propozycje jednogłośnie. Następnie głos zabrała Pani Maria Ratajczak, która omówiła projekty uchwał 

dotyczące profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych jak również programu 

przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Piaski na rok 2016. Radnych głównie niepokoi 

problem dopalaczy, który z każdym rokiem nasila się coraz bardziej. Pani Edyta Biernacka, Kierownik 

ZOSz w Piaskach przedstawiła szczegółowo projekty dotyczące zmiany regulaminu przyznawania 

nagród nauczycielom oraz  określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek godzin dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom. W następnym punkcie spotkania Skarbnik Gminy, 

Pani Elżbieta Karolczak omówiła projekty uchwał dotyczące zmian budżetu, WPF oraz pomocy 

finansowej dla powiatu. W dalszej części radni zajęli się ustalaniem stawek podatkowych, które jak 

zawsze podatki wzbudzały dużo dyskusji i emocji. W tym roku nie było dyskusji na temat podatku 

rolnego,  ze względu ustalenia ceny maksymalnej przez Prezesa GUS, jest to kwota 53,75 zł za 1q 

żyta. Pozostałe stawki podatkowe radni proponują podnieś o 3%, wyjątek dotyczy opłaty targowej, 

gdzie radni proponują stawkę pozostawić na poziomie dotychczasowym. Dużo dyskusji przyniosła 

kwestia odbioru odpadów komunalnych, a w szczególności odpadów biodegradowalnych. W wolnych 

głosach poruszono między innymi temat zalewu koło Gostynia, budowy hali sportowej w Szelejewie, 

sygnalizacji świetlnej na ul. Gostyńskiej, wycinki krzewów nad Malinczą, znakom STOP                     

przy nieczynnych już przejazdach kolejowych. Na tym zakończono posiedzenie.   

 

Radny Wiesław Woźniak poinformował również o komisji wyjazdowej do Witaszyczek. Dodał,             

że jest to potężna inwestycja, najnowocześniejsza w naszym kraju. Większość środków na budowę              

to pieniądze  unijne. Radny oświadczył, że była to dobra decyzja aby odpady komunalne naszej gminy 

odbierane były przez Witaszyczki. Pan Wiesław Wożniak wspomniał również o komisji wyjazdowej  

po terenie gminy Piaski. Radni zapoznali się z tym co już jest zrobione i to co należy jeszcze zrobić. 



Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie : 

 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2015r. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/47/2015 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2015r. 

stanowi załącznik do protokołu. 

  

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2015-2018. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/48/2015 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski 

na lata 2015-2018 stanowi załącznik do protokołu. 

  

- uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Piaski z Organizacjami Pozarządowymi na 

2016r. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/49/2015 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Piaski                   z Organizacjami Pozarządowymi na 2016r.  stanowi  załącznik do protokołu. 

  

- Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/50/2015 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2016 stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Piaski w roku 2016. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/51/2015 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

terenie Gminy Piaski w roku 2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

- ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i 

przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Piaski, ze specjalnego funduszu nagród. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Odpis Uchwały Nr XI/52/2015 w sprawi ustalenia regulaminu określającego tryb i kryteria 

przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i przedszkola, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Piaski, ze specjalnego funduszu nagród  stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek godzin dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu 

oraz w sprawie sposobu określania obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół i przedszkola 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/53/2015 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek godzin 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska 



kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz w sprawie sposobu określania obowiązkowego 

wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół i przedszkola niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela. stanowi załącznik do protokołu. 

 

- uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Piaski na lata 

2016 – 2021; 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/54/2015 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Piaski na lata 2016 – 2021 stanowi załącznik do protokołu. 

 

- zmiany uchwały Nr XXVIII/170/2013 Rady Gminy Piaski z dnia 26 lutego 2013r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Piaski 

 

Wójt Gminy poinformował, że zbiórka odpadów biodegradowalnych została wprowadzona zaraz               

po wejściu w życie ustawy, z tego względu iż na terenie gminy Piaski nie było punktu selektywnej 

zbiórki odpadów komunalnych, w związku z tym wprowadzono brązowe worki. Koszt zbiórki  

odpadów biodegradowalnych jest bardzo duży.  W roku 2015 przekroczy 75 tys. zł,  a w przyszłym 

roku koszty mogą być jeszcze większe, ponieważ Jarocin zapowiada podniesienie cen „na bramie” 

jeżeli chodzi o odbiór odpadów komunalnych. Dotychczas była to cena 195,00 zł za tonę, natomiast   

w tej chwili wiemy,  że nie będzie to mniej niż 235,00 zł za tonę. Tak samo zapowiadany jest wzrost 

cen odbioru odpadów biodegradowalnych. Cały związek leszczyński idzie w kierunku 

kompostowania,  my proponujemy to samo, jest to najtańszy i najprostszy sposób zagospodarowania 

odpadów biodegradowalnych. Jeżeli chodzi o związek jarociński, w niektórych gminach odpady 

biodegradowalne są jeszcze  ale wszystkie gminy, które wybudowały PSZOK (Borek, Zerków, 

Dobrzyca, Książ Wlkp., Śrem) do zbiórki  od mieszkańców odeszły. Zbiórka odpadów 

biodegradowalnych nie sprawdza się.  Zamysł był taki,  że do tych worków będą trafiały liście, cienkie 

gałązki, natomiast mieszkańcy do worków wrzucają wszystko co się da, nie mówiąc o resztkach 

kuchennych,  które fermentują, gniją.  Worki przy ładowaniu na przyczepę się rozrywają. Są też takie 

sytuacje gdzie mieszkańcy którzy maja ogrody, czasami kawałki pola za ogrodem, wszystkie chwasty 

w ciągu sezonu wegetacyjnego, które wyrywają, świeże często z ziemią na korzeniach wrzucają                

do worków. W ten sposób pozbywają się problemu, a wszystkie śmieci są ważone.  Dotychczas 

odpady biodegradowalne były dostarczane do Cielczy – jest to mała miejscowość pod Jarocinem.             

W ciągu roku Cielcza podniosła bardzo znacznie ceny „na bramie” za odbiór śmieci 

biodegradowalnych. W związku z tym, że  mamy od dłuższego czasu funkcjonujący PSZOK jest taka 

propozycja ażeby od zbiórki odpadów biodegradowalnych odejść. Kompostowanie jest najlepszym,  

najprostszy i najtańszy sposobem pozbywania się odpadów biodegradowalnych. A jeżeli ktoś będzie 

miał większe ilości, czy nie będzie chciał na ogródku robić bałaganu kompostownikiem, wówczas nie 

będzie problemu aby  biodegradowalne odpady zawieź na PSZOK do Smogorzewa, gdzie bezpłatnie 

to złoży.  Wiele osób nie korzysta z tego typu zbiórki śmieci,  korzysta znacznie mniejsza liczba osób 

ale nie zawsze w sposób w właściwy sposób, a za zbiórkę płaca wszyscy mieszkańcy.  Dlatego jest 

taka propozycja aby wzorem wszystkich gmin związku leszczyńskiego, jak również tych gmin 

porozumienia jarocińskiego, które mają oddane do użytku punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych aby również nasza gmina od  zbiórki odpadów biodegradowalnej w takiej formie                

jak mieliśmy dotychczas odeszli.  

 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania, 1 radny był 

przeciw. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/55/2015 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/170/2013 Rady Gminy 

Piaski z dnia 26 lutego 2013r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Piaski stanowi załącznik do protokołu. 

 



- zmiany uchwały Nr XXX/184/2013 Rady Gminy Piaski z dnia 26 kwietnia 2013r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości                 i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę                          za gospodarowanie odpadami komunalnymi;   

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Odpis Uchwały Nr XI/56/2015 w sprawie  zmiany uchwały Nr XXX/184/2013 Rady Gminy 

Piaski z dnia 26 kwietnia 2013r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian                      za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik do protokołu. 

 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok; 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/57/2015 w określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2016 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

- określenia dziennej stawki opłaty targowej na 2016 rok; 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Odpis Uchwały Nr XI/58/2015 w sprawie określenia dziennej stawki opłaty targowej na 2016 rok 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

-  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 rok; 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/59/2015 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2016 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

- zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków; 

 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/60/2015 w zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowego odprowadzenia ścieków stanowi załącznik do protokołu. 

 

- dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków; 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/61/2015 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie 

zbiorowego odprowadzania ścieków stanowi załącznik do protokołu. 

 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2016; 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/62/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego na rok 2016 stanowi załącznik do protokołu. 

 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego; 



Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/63/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego stanowi załącznik do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia opinii o potrzebie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XI/51/2015 w sprawie w sprawie wyrażenia opinii o potrzebie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 Zapytania, wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zaprosiła wszystkich obecnych na uroczystość z okazji Święta 

Niepodległości, które odbędzie się dnia 10 listopada 2015r. o godz. 1200 na rynku w Piaskach. 

Podziękowała, również dyrektorowi ZS w Piaskach oraz dyrektorowi Przedszkola Samorządowego w 

Piaskach za przekazanie podczas zebrań z rodzicami informacji o zebraniu wiejskim, na którym 

zadecydowano o środkach przeznaczonych na fundusz sołecki.  

Usprawiedliwiła również nieobecność na sesji radnego powiatu Pana Zenona Normana. 

Poinformowała, że  powiat w budżecie uwzględnił naprawę chodnika w Grabonogu, oraz w Piaskach 

przebudowę drogi na ul.Sienkiewicza. 

 

Radny Wiesław Woźniak zwrócił się z prośbą, do radnego powiatowego pana Krzysztofa Deutscha, 

dotyczącą ul.Poznańskiej. Od kilku lat sprawa na ten temat się toczy. Zauważono, że zwłaszcza po 

opadach deszczu, na ul.Poznańskiej stoi woda i tworzy na poboczach małe „jeziorka”. Radny poprosił, 

by powiat zebrał pobocza jak najniżej po lewej stronie (jadąc  drogą od Rynku w kierunku 

Smogorzewa). Dodał, że spowodowało by to, że woda po deszczu w naturalny sposób odpływała by w 

stronę lasu, a nie gromadziła się  na asfalcie. 

 

Następnie głos zabrał przewodniczący komisji oświaty, Pan Konrad Szafranek. Poinformował, że dnia 

24 września odbyła się wyjazdowa Komisja Oświaty, na której byli obecni radni. Sekretarz Gminy, 

Pan Andrzej Konieczny a także Kierownik ZOSz. Pani Edyta Biernacka. Komisja oświaty złożyła 

wizytę szkołom i placówkom oświatowym podległym  Gminie    Piaski jak   również Dom  Dziecka      

w Bodzewie. Z przeprowadzonej komisji sporządzono protokół, z którym zapoznać się można w 

biurze Rady. 

Następnie radny Konrad Szafranek skierował pytanie do pana Wójta, dotyczący sprzedaży lokali, 

który z nich w latach 2018-2020 jest planowany do sprzedaży. 

 

Pan Wójt poinformował, że Uchwała w sprawie o zasobie mieszkaniowym gminy jest bardzo ogólna. 

Urząd Gminy będzie sprzedawał lokale w takim przypadku, gdy wszyscy mieszkańcy danego 

budynku wyrażą  na to zgodę i zechcą swoje mieszkania wykupić. Lokale nie będą sprzedawane 

częściowo, pojedynczym osobom. Planem ogólnym jest aby w roku 2018 sprzedawać częściowo 

mieszkania komunalne, jednak nie wiadomo czy do tego dojdzie. Zależne jest to od mieszkańców 

danego budynku. Dotychczas niewiele budynków udało się sprzedać. Wykupione zostały: budynek  w 

Drzęczewie Pierwszym, lokal mieszczący się na narożniku ul.Warszawskiej z ul.Szpitalną. 

 

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że po interwencji kilku mieszkańców chciałby zwrócić uwagę, 

iż przystanek na ul. Gostyńskiej w kierunku Gostynia jest nie oświetlony. Oświetlenie uliczne kończy 

się na krzyżówce ul.Sienkiewicza i ul.Drzęczewskiej, natomiast dalej do przystanku tych lamp 

brakuje. Radny zwrócił się z zapytaniem czy można by  dorzucić jedną bądź dwie lampy, aby 

oczekujący na autobus poczuli się bezpiecznie. 

 



Pan Wójt Wiesław Glapka poinformował, że przeprowadził rozmowę pracownikiem urzędu 

odpowiedzialnym za oświetlenie. Kwestia postawienia lamp przy przystanku została ujęta w projekcie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że czytała ostatnio artykuł na pewnym portalu, gdzie 

znalazł się wpis jednego z internautów odpowiedź do artykułu dotyczącego właściciela psów, który je 

zaniedbywał. Była to myśl jednego z ulubieńców pupili. Napisał, że : „syf na ludzi, co ma zrobić 

właściciel posesji, jeśli idzie właściciel psa i zanieczyszcza chodnik.” Pani Irena Różalska oznajmiła, 

że może by trzeba jednak nie tylko miłować psy lecz edukować właścicieli. Przewodnicząca Rady 

Gminy zaapelowała do posiadaczy psów, jak również do ludzi działających przy Stowarzyszeniu NOE 

aby zajęli się sprzątaniem pozostawionych zanieczyszczeń przez swoich zwierzaków. 

 

Następnie głos zabrał Radny Wiesław Woźniak. Zapytał Pana Krzysztofa Deutsch, czy powiat planuję 

współpracę z Zakładem Usług Komunalnych w sprawie wycinki drzew przy drodze w kierunku               

od Drzęczewa do Smogorzewa. 

 

Radny powiatowy Krzysztof Deutsch odpowiedział, iż będą kontynuowane wycinki drzew.               

Na wiosnę powiat zrealizował wycinkę drzew na tyle, ile wystarczyło środków. W tej chwili pozostały 

3000 zł przeznaczone na Gminę Piaski, które zostały podjęte na wioskę Szelejewo. Radny zapewnił,  

że jeśli znajda się środki na dalszą wycinkę drzew,  to  będzie ona zrealizowana do miejscowości 

Smogorzewo. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy dodała, że można by również przeprowadzić wycinkę drzew  w stronę 

miejscowości Grabonóg.     

 

Kierownik  Warsztatów Terapii Zajęciowej, Pan Gerard Misiaczyk,  poinformował, iż w związku z 

podjęta uchwałą nie można przejść w ciszy do porządku dziennego. Przekazał, że  Warsztaty Terapii 

Zajęciowej od trzech lat są prowadzone jako stowarzyszenie działające na rzecz osób 

niepełnosprawnych- Stowarzyszenie KREATYWNI. Pan Gerard Misiaczyk poinformował, iż 

rozwijają się sprawnie i promują Gminę na każdym szczeblu. Wspomniał również, że  jest 

przewodniczącym Forum Wielkopolskich Warsztatów zrzeszających się w Stowarzyszeniu 

Warsztatów. Oznajmił, że działają już szósty rok na tym samym budżecie, pomimo wielu działań 

zmierzających do zmiany sytuacji, a także poprzez protesty ogólnopolskie nie udało  się pewnych 

rzeczy zrobić. Również przez zmieniający się  Rząd  pewne ustalenia bądź rozmowy  od początku 

będą musiały być prowadzone. Pan kierownik podziękował, w imieniu środowiska uczestników 

Warsztatów Terapii Zajęciowych i Kadry, za podjęcie uchwały. Ponieważ taki gest jest bezcenny, 

biorąc pod uwagę sytuację finansową. 

 

Następnie radny powiatu Krzysztof Deutsch podziękował zgromadzonym radnym Rady Gminy za 

podjęcie Uchwał w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w wysokości 

150tys.zł. Przekazał, że razem z Gminą Piaski przystąpią do przebudowy drogi przy ul.Sienkiewicza. 

Podziękował również panu Wójtowi za dokończenie drogi Grabonóg  Chuby, jest to zrobione tak jak 

powinno być krzyżówka drogi Gminnej z drogą Powiatową. 

 

Ad. 9 Zakończenie obrad. 

 

Więcej pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady, podziękowała za udział  i zamknęła  XI 

sesję Rady Gminy. 

 

Sesja zakończyła się o godz.1457 

Protokołowała : A.Gorynia  

 Przewodnicząca Rady Gminy 

              Irena Różalska 

 


